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前言

　　要想学好英语，学到地道的英语，诵读一定数量的英语名家名篇，如散文、诗歌、演说等，是非
常必需的，也可以说是一条捷径。
诵读时，脑、眼、耳、口协调并用，吟诵既久，语感渐增，文章的气韵内涵、精言妙语便内化于心，
烂熟于心，慢慢沉淀，最终成为自己的东西，存储在自己的知识宝库中。
某日某时灵感进发，信手拈来，随入化境，其助也大，其乐也无穷。
　　本书中共有113篇精美的短文，是精中求精，反复筛选，最终确定的，均为英美文学名篇中的精华
。
它们文风各异，或热烈奔放，或含蓄隽永，或古雅雄辩，或清新流畅，语言地道规范，闪耀着大师们
璀璨的智慧之光，体现了大师们高超的语言技巧。
　　诵读本书，你既能得到审美的愉悦，提高英语语言的领悟力，又能学习英语写作技巧，掌握丰富
多彩的表达方式，提高英语写作能力。
同时，它还是陶冶情操、为人处世的好读本，能提升你的文化品位，使你在不知不觉中感受自然，体
味人生，开阔视野，净化心灵，帮你找到人生的坐标，助你走向理性与辉煌。
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内容概要

精中求精，反复筛选，均为英美文学名篇中的精华。
文风各异，或热烈奔放，或含蓄隽永，或古雅雄辩，或清新流畅。
语言地道规范，闪耀着大师们璀璨的智慧之光，体现了大师们高超的语言技巧。
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章节摘录

　　Enjoy Yourself on the Journey　　快乐旅程　　To go on a journey is often worrisome, but so long as one
lives heproceeds on his lifes journey. Different people go along differently. Sometake hasty steps in anxiety.
Obsessed with reaching the next goal in time,they spare no time for sightseeing along the way, nor do they have a
clearview where their long roads end. Others travel leisurely like tourists. Theywould take time off now and then for
a look at blooming flowers or fallenpetals. They would stop to admire clouds gathering and dispersing. Evenwhen
they go against the wind or are caught in the rain, they never getannoyed, for worries slip off their minds as if from
an open net.　　Cramped is ones workplace. Narrow is ones residence and small isthe social circle one moves
about——such limitedness in space entail lack ofvariety which is the source of some peoples complaint. But a
person isalways able to find peace and comfort if he takes things as they are.Compared with the vastness of the
universe it is only a tiny spot oneoccupies on earth. However, though larger than the ocean is the sky,even larger is
the human mind, for in it imagination would come and goon the wing without limitations.　　One may
eventually win what he has set his mind to, only to findthat he has lost quite a lot. Perhaps what he loses is even
better than whathe gains.　　On ones journey of life some people hurry on with a heavy heart inpursuit of fame
and wealth while others go easy and enjoy themselves inharmony with nature.
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